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Inbjudan planeringskonferens med UOF 
lördagen den 25 november 

 
Upplands OF inbjuder till konferens för att utvärdera 2023 års verksamhet samt för att blicka 
framåt och planera 2024 års verksamhet. I år kommer planeringskonferensen att hållas på IFU 
Arena, konferensrum K1, i Uppsala.  
 
Vi hoppas på god uppslutning från distriktets klubbar för bra diskussioner inom distriktets och 
klubbarnas verksamhetsområden. Målet med planerings-konferensen är att lägga en grund för 
och förankra kommande års verksamhetsplan. Konferensen är vid sidan av årsmötet det 
gemensamma forum där klubbarna kan påverka distriktets verksamhet. Förbered er gärna genom 
att diskutera i klubbarna, och ta med er dessa tankar och idéer till årets möte.  
 

Program: 

9:00-10:00 Välkomnande, introduktion och start av gruppdiskussioner. 
 
10:00-10:30 Förmiddagsfika  
 
10:30-11:30 Fortsättning gruppdiskussioner 
 
11:30-12:00 Återsamling och återkoppling på gruppdiskussionerna. 
 
12:00 Lunch 
 
12:40 Gruppvis utvärdering och planering (gruppindelning kan ändras beroende på 

deltagande) 
- Ordförande  
- Arrangemang 
- Ungdom 

 
13:30-14:00 Fika (grupperna tar fika när det passar) 
 
14:30 Samling och genomgång 
15:30 Avslutning 
 

Anmälan: Senast 17 november på Eventor (under klubben/distriktsaktiviteter) 

https://eventor.orientering.se/Activities/Show/19171  

Kostnader: Ingen deltagaravgift 

Övrigt: All information, handlingar läggs upp som en nyhet på UOF’s hemsida 

(https://nya.orientering.se/uppland/forbundet/planeringskonferens/)  

 
 

Välkomna önskar 
UOF’s styrelse  

https://eventor.orientering.se/Activities/Show/19171
https://nya.orientering.se/uppland/forbundet/planeringskonferens/
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Diskussionsfrågor till förmiddagen 
 
Förmiddagen kommer vi ägna åt att diskutera UOF:s framtid, vad vill vi göra i vårt distrikt? Vi 
delar upp oss i mindre grupper och diskuterar några av nedanstående punkter. Förbered er gärna 
innan konferensen genom att bolla dessa punkter i era klubbar därhemma. Har ni fler punkter 
som passar in för denna diskussion, framför gärna dem så snart som möjligt, men senast 1 
november, så vi hinner ta med dem bland nuvarande punkter och att alla klubbar kan hinna ta 
upp dom i klubbarna innan konferensen.  

 
• Stafett-DM 

Vad kan vi göra för att öka intresset för stafett-DM? Tävlingen lockar tyvärr väldigt få lag, och 
även om det är en trevlig tävling för de som deltar så blir det mycket jobb för arrangören trots få 
deltagare. Hur lockar vi fler deltagare? Ändrad klassindelning? 
 

• Större, årlig stafett i distriktet 
Då Rånässtafetten inte längre finns kvar så har vi ingen stor stafett i distriktet. Kan vi hjälpas åt 
att få i gång en stafett? Den kanske kan arrangeras på olika ställen i Uppland olika år? 
 

• Norra Uppland 
Hur gör vi för att öka orienteringsverksamheten i norra delen av vårt distrikt? SOFT har som mål 
att det ska finnas orienteringsverksamhet i alla landets kommuner. Vad kan vi göra för att det ska 
finnas orienteringsverksamhet inom rimligt avstånd för alla upplänningar? Vad kan distriktet göra 
för att stötta och hjälpa? 
 

• Ökat samarbete för att behålla och utveckla juniorer/seniorer. 
För att kunna behålla och utveckla juniorer och yngre seniorer i de mindre klubbarna skulle ett 
utökat samarbete mellan klubbarna vara bra. Idag går det mycket tid för ledare att lägga 
kvalitativa träningar till relativt få deltagare och risken är stor att de som vill utvecklas byter till 
andra klubbar/distrikt. Ett förslag finns om ett utökat samarbete mellan SOFT, UOF och OLGY 
där SOFT står för samordningen med en av sina landslagstränare. Allt för att minska arbetet i 
klubbarna och samtidigt höja kvalitén och behålla våra juniorer.  
 
UOF har under 2022-23 startat ett mindre samarbete med SOFT och köpt träningar av Johan 
Runesson, vilket varit väldigt uppskattat. Det är det samarbetet som är tänkt ska utökas och nu 
även innefatta samordning av de träningar som klubbarna och OLGY redan lägger. En 
diskussion om hur UOF ska fördela sin budget framöver och om detta är en bra idé behövs. 
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Frågor/ämnen för eftermiddagens gruppdiskussioner 
 
Ordförande (Jenny Westerbergh) 

• Genomgång av läget i distriktets klubbar 

• Genomgång av UOF’s verksamhetsplan/anvisningar 

• Information från SOFTs ordförandekonferens 

• Övriga tankar, skicka gärna dessa innan mötet så att de kan förberedas. 

 
Arrangemang (Johan Westerbergh) 

• Eventuell fortsatt diskussion om stafett i Uppland. 

• Genomgång av tävlingsprogram för 2024 och 2025. 

• DM-programmet. 

• Genomgång av fri minutstart erfarenheter, respons och åsikter.  

• Övriga frågor. 

 
Ungdom (Jonas Giding) 

• Genomgång och diskussion av UOF:s ungdomsaktiviteter 2023 och 2024 

• Ansvar för aktiviteterna 2024 

• Avstämning av dokumentet “Stående rutiner för UOF ungdomsverksamhet” 


